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 - Avdeling Fag, Forskning og Utdanning

Møtereferat 
 
Deltakere:       
Aud Torild Fjellså, Geir Thowsen Tonning, Gyongyi Soyer, Hege Skjelbred-Knudsen, 
Marianne H. Secher, Marianne Reve, Randi Carlsen, Vibeke Kaarstad, Hallfrid 
Kristoffersen 
 
Forfall: 
 
Kopimottakere:  
Eldar Søreide, Sissel Hauge 
 
Møteleder: Hege Skjelbred-Knudsen 
Møtedato:  09.12.2020 
Klokkeslett: 1500-1800 
Møtenr: 07/20 
Møtested: Gløden, St.Svithun hotell 
Arkivref: 2020/734 - 116473/2020 

 
 
Møtereferat Brukerutvalget 10.12.2020 
 

Saksnr Emne  Ansvarlig 
28/20 Godkjenning av referat fra 18.11.2020 

Referat godkjent.  
 
Brukerutvalget har blitt bedt om å komme med innspill til 
høringen «Strategi for lindrende behandling for SUS» - Hege 
tar med innspillene og skriver et forslag til svar på høringen.  
 
Hege har sendt ut referat fra møtet med adm.dir og 
Ungdomsrådet.  
 
Aud og Hege har deltatt på møte i kvalitetsrådet.  
 
 

 

   
29/20 Fremgangen på bygging av Nye SUS, hvordan det skal se 

ut og fungere som ferdig.  
Kari Gro presenterte i saken, presentasjonen er vedlagt.  
 
Brukerutvalget stiller spørsmål om kontrastfarger, gulv, 
vegg, vask samt høyde på skranke i forhold til de som sitter i 
rullestol.  
 
Kari Gro Johanson tar med innspillene.  
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30/20 Brukerperspektivet Nye SUS OU – hvordan er det 
ivaretatt? 
Kari Jøssang presenterte i saken – presentasjonen er vedlagt.  
 
Kari Jøssang inviteres til Brukerutvalgets møter 1-2 ganger 
årlig.  

 

   
 Eventuelt 

Brukerutvalget har fått forespørsel om å delta i prosjektet 
Organisering av fysioterapi- og ernæringsfysiologitilbudet i 
Helse Stavanger. Marianne H. Secher ønsker å delta.  
 
Fagdirektør Eldar Søreide takker for innsatsen til de som går 
ut av Brukerutvalget.  
 
Neste møte blir 16. Februar 2021.  
 

 

 
 
Karin I.  Eide 
referent 


